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PROTOKOLL 6/12 
 

Protokoll fra møte i Oppvekst,- miljø og kulturkomiteen i Bydel Grünerløkka 16. oktober 
2012 kl. 18.00 i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57, inngang Korsgata. 
 
Åpen halvtime 
Til åpen halvtime møtte Guro Giske, sokneprest Jan Helge Josefsen og kantor Halgeir Schiager 
fra Sofienberg menighet. 
Guro Giske la frem et ønske om at det opparbeides parsellhager for bydelens beboere på tomten 
ved Ankerbrua/ Doga. 
Josefsen og Schiager informerte om prosessen som har vært med nytt orgel i Sofienberg kirke. 
Nytt orgel skal være på plass i slutten av 2013. 
Josefsen informerte om situasjonen som nå er oppstått rundt Sofienberg kirke i forbindelse med 
at romfolket har slått leir her. 
 
 
Opprop 
 
Til stede: Sunniva Holmås Eidsvoll (SV) leder, Anita Wold (V) nestleder, Camilla Verdich 
(H), Bjørn G. Myhrvold (F), Marius H. Sørensen-Sjømæling (A), Magnus Worren (A), 
Margrethe Valler (MDG), Mari Røsjø (R) 
 
Forfall: Turi Sten 
 
I stedet møtte: Ingen 
 
Fra administrasjonen møtte: Øyvind Henriksen, avdelingsdirektør oppvekstavdelingen og 
Sigrun Øyre Gundersen, sekretær. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent med merknad om at det ryddes opp i distribusjonsliste slik at alle får 
innkalling og sakspapirer. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart godkjent med en merknad. SV trakk orgelsaken.  
 
Informasjon 
Bydelsadministrasjonen orienterte og delte ut skriv om retningslinjer som følges ved 
skolefravær. Skolene følger rundskriv nr 7/2005 – behandling av ugyldig fravær i grunnskolen i 
Oslo.  
Bydelens SaLTo-koordinator Silje Vie Solhjell informerte om hvordan bydelen jobber med 
nærvær i skolen og på fritiden for romfolkets barn og ungdom. 
 
Spørsmål fra Rødt 
Lørdag 22. september delte Rødt Grünerløkka ut avisa vår "Rødt Nytt" på Olaf Ryes plass som 
vi har pleid å gjøre en gang i måneden. Denne helgen var det også markedsdager i bydelen og 
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leder av Sentrum Arrangementsservice Ulf Granli org. nr 986 726 098, forsøkte å nekte oss å 
dele ut avisa fordi han hadde leid hele parken. Den samme Granli sitter også i Bydelsutvalget 
for Høyre, og det er bydelen som leier ut parken til markedsdagene og Granli. 
 
Så vidt vi kan lese står det verken i retningslinjene for parkanlegg eller i prinsippvedtaket fra 
BU at hvis man leier parken kan man kreve at all annen aktivitet opphører. Spørsmålet vårt er 
derfor hva kontrakten for markedsdagene inneholder? Utelukker den all annen aktivitet i parken 
uten godkjenning fra de som evt. leier? 
 
Svar fra bydelsadministrasjonen: 
Bruk av kommunal grunn til arrangementer, reklame, stands og lignende, krever godkjenning 
av grunneier eller forvalter. Oslo kommune er grunneier av Olaf Ryes plass og parken forvaltes 
av Bydel Grünerløkka. Det skal herav søkes Bydelsadministrasjonen om tillatelse til slik bruk 
av Olaf Ryes plass. 
 
For den aktuelle datoen var parken bortleid til Grünerløkka Næringsråd i henhold til mottatt 
søknad og inngått leiekontrakt. Bydelsadministrasjonen henviser alltid andre leietakere som 
ønsker å leie areal på en arrangementsdag til å kontakte vår leietaker for tillatelse til å delta på 
deres arrangement. Bydelsadministrasjonen kjenner ikke til at dette har vært problematisk i de 
tilfellene dette har vært aktuelt. 
 
Bydelsadministrasjonen gir altså ikke tillatelse til andre leietakere når et parkareal er bortleid i 
forbindelse med arrangement eller lignende med mindre det foreligger slik avtale om sambruk 
mellom leietakerne. 
 
Eventuelt 
Margrethe Valler (MDG) flytter ut av bydelen og søker BU om 1 års permisjon. Henrik Walter-
Johnsen går inn for henne. 
Bydelsadministrasjonen informerte om bydelens arbeid med tematikken rundt romfolket og 
situasjonen rundt Sofienbergparken. Komiteen ønsker fortløpende informasjon i møtene i OMK 
og ønsker å sette saken på sakskartet til neste møte. Komiteen ønsker at bydelsoverlegen deltar 
i neste komitémøte. 
 
 
Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 23/12 PROTOKOLL FRA MØTE I OPPVEKST-, MILJØ OG 
KULTURKOMITEEN 16. OKTOBER 2012 
 
Vedtak: 
Protokoll enstemmig vedtatt med oppfordring fra Høyre om at ingen partier er avholdne under 
stemmegivning. 
 
 
SAK 24/12 FRIVILLIGHETSMIDLER 2012 (EKSTRABEVILGNING) 
Saksnr. 201291260 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Fighter kickboksingklubb og Sportsklubben 09 boksegruppe tildeles til treningsutstyr kr 

50000,- 
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2. Christiania Minigolfklubb tildeles for utplassering av 2 pentanque-baner, kr 90000,- 

3. Grønnskjerm tildeles for kortfilmprosjekter på Parkteateret kr 30000,- 

4. Oslo Stupeklubb tildeles for innkjøp av "minisprett/minisviktbrett" kr 20000,- 

5. Grünerløkkas skoles musikkorps tildeles for bidrag til korpstur, vårseminar, felleskonsert 

med Løkka-koret og uniformer kr 45000,- 

6. Hasle Skoles musikkorps tildeles for innkjøp av tubaer kr 90000,- 

7. Grüner Fotball IL tildeles for innkjøp av harv for kunstgressbane kr 50000,- 

8. Grüner Fotball IL tildeles for innkjøp av overvåkingskameraer til Dælenenga kr 20000,- 

9. Grüner Fotball IL tildeles for innkjøp av lydanlegg til Dælenenga kr 25000,- 

10. Grüner Fotball IL tildeles for innkjøp av materiell til hele klubben kr 70000,- 

11. Oslo Synkron tildeles for rekrutteringsdag kr 10000,- 

 
Voteringsorden: 
SV, H og V fremmet forslag til vedtak. Komiteen stemte først over SVs forslag, deretter stemte 
komiteen over Hs forslag. Vs forslag ble ikke behandlet da saken ble vedtatt utsatt. 
 
SVs forslag til vedtak: 
OMK ber bydelsadministrasjonen lyse ut ekstrabevilgningen med frivillighetsmidler 2012 på 
nytt. Den utsatte søknadsfristen settes slik at OMK kan få saken til endelig behandling på sitt 
møte 27. november. Utlysningen skal i tillegg til å foregå i sedvanlige kanaler også sendes per. 
e-post til frivillige lag og foreninger i bydelen så langt dette er mulig. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Hs forslag til vedtak: 
Vedrørende søknaden om frivillighetsmidler fra Christiania Minigolf Club.  
 
På deres regnskap under kostnader har de en underpost til konsulenter på 247 000 kr. Denne 
posten utgjør nærmere 1/3 av regnskapsførte kostnader - og er økt ytterligere i budsjettet for 
2012. Høyre ønsker å se underbilag på denne utgiftsposten. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vs forslag til vedtak:  
Venstre foreslår at det ikke bevilges 20 000,- til innkjøp av overvåkingskameraer ved Grüner 
Fotball IL, og at det heller bevilges 20 000,- mer til innkjøp av tubaer ved Hasle Skoles 
musikkorps.  
 
 
SAK 25/12 TERTIALRAPPORT OG STATISTIKK PER TERTIAL 2012 
Saksnr.  

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Tertialrapport og statistikk per 2 tertial 2012 tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Enstemmig tatt til orientering. 
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SAK 26/12 SKØYTEIS I KUBAPARKEN – FORSLAG FRA SV 
 
Det har flere år tidligere vært lagt skøyteis på den åpne plassen i Kubaparken. Dette har 
vært et populært vinteraktivitetstilbud i bydelen, både for barn og voksne. SV har blitt 
kontaktet av beboere i Fossveien som veldig gjerne vil at det skal legges skøyteis i 
parken når kuldegradene kommer i år. Det er Bymiljøetaten (BYM) som har ansvaret for 
Kubaparken. SV forslår at OMK ber BYM legge skøyteis i parken til vinteren. 
 
 
Voteringsorden: 
SV fremmet forslag til vedtak og R fremmet endringsforslag i SVs forslag. Komiteen stemte 
først over SVs forslag, deretter stemte komiteen over Rs endringsforslag. 
 
SVs forslag til vedtak: 
OMK ber bydelsadministrasjonen sende et brev til BYM med forespørsel om å legge skøyteis i 
Kubaparken til vinteren. OMK ønsker å holdes videre orientert om saken. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Rs endringsforslag: 
(endringer i rødt) 
Rødt foreslår at det legges til "og vedlikeholde" slik at setningen blir: "OMK ber 
bydelsadministrasjonen sende et brev til BYM med forespørsel om å legge og vedlikeholde 

skøyteis i Kubaparken til vinteren. OMK ønsker å holdes orientert om saken videre." Grunnen 
til dette er at når det har blitt lagt is her tidligere har den ikke blitt vedlikeholdt og da er hele 
poenget med å ha skøyteis borte. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 
SAK 27/12 ORGEL I SOFIENBERGPARKEN MENIGHET – FORSLAG FRA SV 
 
SV trekker saken. 
 
 
 
 
Oslo 17. oktober 2012 
 
 
 
Sigrun Øyre Gundersen 
sekretær  
  
  

 


